
 

ZÁVĚREČNÉ SHRNUTÍ VÝSLEDKŮ HODNOCENÍ STUDIJNÍHO 
PROGRAMU/OBORU RADOU PRO VNITŘNÍ HODNOCENÍ UJEP 
 

 

 
A Úvod, podklady a průběh hodnocení 
 
Pracovní komise se sešla k hybridnímu jednání (on-line, prezenčně) dne 20. 6. 2024 v 10:00 v zasedací místnosti 

CS-502 budovy Pedagogické Fakulty UJEP v Ústí nad Labem. Dva členové komise doc. PhDr. Vladimír Süss, Ph.D. a 

prof. Mgr. Daniel Jandačka, Ph.D. se jednání účastnili pomocí přímého online připojení ze svého pracoviště.  

K jednání byly předloženy dokumenty: 

 Vlastní hodnotící zpráva garanta - textová část  

 Vlastní hodnotící zpráva – statistická část 

Cílem jednání pracovní skupiny bylo hodnocení dosavadní realizace studijního programu (SP) před plánovaným 
podáním žádosti o prodloužení doby platnosti akreditace SP. Členové pracovní skupiny projednali Vlastní 
hodnotící zprávu SP a příslušné dokumenty. Členové pracovní skupiny hodnotili a diskutovali celkové nastavení a 
průběh realizace vzdělávacího procesu ve studijním programu. Identifikovali jeho silné a slabé stránky, včetně 
návrhu případných doporučení 
 
B Závěry, shrnutí výsledků hodnocení 
 

Silné stránky hodnoceného SP 

jsou zejména: 

Fakulta: Pedagogická fakulta 

Studijní program/studijní obor: Sport a zdraví 

Garant studijního 
programu/oboru: 

doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D. 

Datum hodnocení: 20.6.2024 

Složení pracovní skupiny RpVH 

Předseda: doc., PaedDr. Ivana Brtnová Čepičková, Ph. D. 

Členové: 

 
doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D., PhDr. Ing. Martin Černý, Msc.,  

prof. Mgr. Daniel Jandačka, Ph. D, 

doc. PhDr. Vladimír Süss, Ph.D., p. Petr Heitzer 

 
 
 
 



- intenzivní zapojování studentů do tvůrčích aktivit pracoviště 

- vysoký zájem incomingových studentů v rámci Erasmu 

- převis poptávky uchazečů zejména v kombinované formě studia 

- vysoká uplatnitelnost absolventů SP  

- dobrá spolupráce s aplikační sférou 

- provázanost výuky s praxí 

- vnímání trendu propojení pohybové aktivity a zdraví a snaha o jeho implementaci do 

SP  

 

Slabé stránky hodnoceného SP, zejména: 

- nepodařilo se dosud získat výzkumný projekt typu GAČR, TAČR 
- nedostatečná vazba na pracoviště v zahraničí (spolupráce na projektech) 
- snaha o větší zapojení předmětů zdravého životního stylu, která zatím není 

dostatečně personálně podpořena  
- riziko stárnutí akademických pracovníků ve SP. 
- pomalý kvalifikační růst mladších kolegů pracoviště  
- nižší počet studentů vyjíždějících do zahraničí v rámci Erasmu. 

 

 
C Návrhy opatření a doporučení 
 

- zvýšit profil pracoviště tak, aby se stalo zajímavým pro partnery – budováním 
kontaktů v odborné komunitě, publikováním v uznávaných časopisech, prezentací 
výsledků na mezinárodních konferencích s cílem získat významné výzkumné projekty 
 

- spolupracovat s výzkumnými institucemi v zahraničí 
 

- rozšířit nabídku zahraničních univerzit s cílem zvýšit počet studentů vyjíždějících do 
zahraničí 
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Předseda pracovní skupiny           Předseda RpVH 


